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Geachte heer Boons en heer van der Steen,  beste Helmus en Aad, 

Natuur en Milieu Vereniging het Groene Hart Brabant en de Wijkraad Sparrenburg willen samen 
met Merwestreek BV onderzoeken of er toch op meer plekken dan het bestemmingsplan toelaat, 
gebouwd kan worden. Dit initiatief komt voort – zo lezen wij in diverse publicaties van DTV, 
Brabants Dagblad en op de website van de wijkraad Sparrenburg- uit de angst dat het bos anders 
in delen verkocht wordt. In ruil voor bouwrechten zou Merwestreek een gebied van ongeveer 31 
ha (minder dan de helft van het hele gebied) als 'wisselgeld' bieden. 

Ons burgerinitiatief, Stem van het bos, is niet welkom bij de gesprekken met Merwestreek BV, zo  
wordt door u gesteld.  Dit is zeer zorgelijk omdat de stem van honderden inwoners daarmee opzij 
wordt geschoven. Dat kan niet. Misschien zijn we het op een aantal punten niet met elkaar eens. 
Maar juist dan is het belangrijk om bij elkaar te gaan zitten om te proberen overeenstemming te 
bereiken. 

Op zoek naar wat wél kan 
De Stem van het Bos wordt door u beiden in diverse interviews weggezet als actiegroep die 
overal op tegen is en dat de eigenaar van het bos door ons als geldwolf wordt weggezet. Deze 
aantijgingen zijn niet waar. Stem van het Bos is vóór voorstellen die het bos en de natuur 
behouden. Deze openlijke aanval op De Stem van het Bos is niet respectvol en onbegrijpelijk. 
Andere belanghebbenden en omwonenden op zo’n manier bejegenen en aanvallen, werkt 
polariserend en is niet in het belang van het bos.  

De Stem van het Bos gaat in een dergelijke negatieve insteek en strijd niet mee. De mensen 
achter de Stem van het Bos willen vooral constructief samenwerken en een positieve beweging 
maken: op zoek naar wat wél kan, in belang van het bos, haar natuurlijke bewoners én de 
omwonenden. Samen met inwoners en natuurorganisaties willen we zorgen voor behoud van het 
bos, meer biodiversiteit en verbinding met aangrenzende natuurgebieden. 

De Stem van het Bos heeft hierbij altijd samenwerking gezocht maar heeft weinig gehoor 
gekregen. U beiden heeft zich afgelopen jaren niet gemeld om samen met ons met Merwestreek 
BV aan tafel te gaan zitten. 

 

Aan: 
Helmus Boons, secretaris NMV Het Groen Hart Brabant 
Aad van der Steen, voorzitter Wijkraad Sparrenburg 

Afschrift aan: 
Wethouder Roy Geers 
gemeenteraad ‘s-Hertogenbosch 
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Onrealistisch plan 

Het actuele probleem is dat de huidige eigenaar van het Sparrenburgbos illegaal bomen heeft 
laten omzagen. Er was hiervoor geen vergunning aangevraagd noch afgegeven. De Stem van het 
Bos snapt niet dat iemand zo achteloos en respectloos met de (regels van de) lokale en 
provinciale overheid en de leefomgeving kan omgaan. Hoe kunnen het Groene Hart Brabant en 
de wijkraad Sparrenburg dit gedrag 'honoreren' door te proberen alsnog bouwrechten voor 
Merwestreek BV te 'bedingen' bij de gemeente ‘s-Hertogenbosch? 

Het zoeken naar bouwmogelijkheden is niet realistisch: het bestemmingsplan laat geen extra 
bebouwing toe. Voor de zogenaamde ‘rood voor groen regeling’ die in de Nota Boszone Hooge 
Heide Midden (2009) wordt genoemd, is geen juridisch-planologische procedure gevoerd. Er is 
daarom geen juridische basis waar bouwrechten aan ontleend kunnen worden. Het College van 
Burgemeesters en Wethouders van de gemeente ’s-Hertogenbosch heeft ons meerdere 
malen laten weten dat zij het huidige bestemmingsplan strikt zullen handhaven.  

Het bestemmingsplan wél oprekken is daarbij strijdig met de missie van het Groene Hart 
Brabant. Die is namelijk: “Houd je aan je eigen wetten en regels, overheid”. Dat betekent: de 
natuur beschermen en het bestemmingsplan strikt handhaven. Deze wetten en regels gelden 
óók voor de eigenaren van het bos. Dat betekent: geen illegale bomenkap én niet meer bouwen 
dan het bestemmingsplan toelaat. De eigenaar wist bij aankoop welke bepalingen golden en nog 
steeds gelden, wat betreft de (on)mogelijkheden van het Sparrenburgbos en de bijbehorende 
open velden.  

Met de aanval op de Stem van het Bos worden het gemeentebestuur, de gemeenteraad en vooral 
de Bossche Groenen, uw eigen partij Helmus, in een moeilijke positie gebracht. Zij kunnen na 
alle toezeggingen en steun van afgelopen jaren niet (de honderden inwoners achter) de Stem van 
het Bos zomaar afvallen. 

Kwalijke rol van de wijkraad Sparrenburg 

Het burgerinitiatief Stem van het Bos vindt de opstelling van de wijkraad Sparrenburg 
onbegrijpelijk en kwalijk. Aad, u bent afgelopen jaren als voorzitter van de wijkraad meerdere 
keren bevraagd omdat de wijkraad meer de belangen lijkt te dienen van vastgoedontwikkelaar 
Merwestreek BV, dan die van de wijkbewoners. De Stem van het Bos heeft steeds weer de 
samenwerking gezocht met u, juist omdat onderwerpen als deze als een splijtzwam in een 
lokale gemeenschap kunnen werken. Een wijkraad heeft de rol om álle perspectieven bij elkaar 
te brengen, juist als deze perspectieven en belangen botsen. De wijkraad ontvangt subsidie van 
de gemeente. Een wijkraad kan en mag niet selectief zijn en bepaalde belangen, perspectieven 
of initiatieven uitsluiten omdat een voorzitter er anders over denkt. In een open en 
democratische samenleving kun je de mening en belangen van honderden inwoners niet 
negeren en uitsluiten. Helaas gebeurt dat nu wel.  

Hoe verder? 

Zaak is om nu zo snel mogelijk de gebieden die over zijn veilig te stellen. Daarin zitten we op één 
lijn met jullie. Versnippering van eigenaarschap hoeft niet erg te zijn. Een aantal percelen is al 
lange tijd in bezit van particulieren die hun zorgtaak voor het bos en haar natuurlijke bewoners 
serieus nemen. Het bos kan veilig gesteld worden in een samenwerkingsverband met goede 
afspraken. En vervolgens kunnen gezamenlijke afspraken gemaakt worden over beheer, herstel 
en natuurontwikkeling. 
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De Stem van het Bos heeft nooit het eigenaarschap van het bos en de open velden geclaimd. En 
dat is ook niet ons streven. Het bos is van zichzelf. Het gaat erom dat we de krachten bundelen 
en samenwerken zodat  we met elkaar kunnen blijven genieten van de natuur, de frisse lucht en 
meer biodiversiteit. 

Onze oproep aan u beiden, de gemeente ’s-Hertogenbosch, de provincie Noord-Brabant, 
BrabantWater en andere belanghebbenden: sla de handen ineen en help het Sparrenburgbos 
voor eens en voor altijd uit commerciële handen te halen. Zeker in deze tijden is dit zeer 
noodzakelijk en het enige juiste om te doen. 

 

Met vriendelijke groet, 

Het bestuur van de stichting Stem van het Sparrenburgbos 

Pien Middeldorp (voorzitter), Ton Dietvorst (penningmeester), Roos Sohier (secretaris), Rianne 
Strijker, Eef van Opdorp, Charles Cox. 
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